
,,Savski val" je
zašumel močneje
Pogovor s Francijem Kunaverjem, vodjo

vokalnega kvarteta
V prodajalnah gramofanskih

plošč so se konec decembra poja-
vile velike stereo plošče vokalnega
kvart.«ta »Savskj val«. Na ovitku
— znani obrazi.

»Dolg i smo jo fiakali, je dejal
Pranoi Kunaver. S kvaliteto smo
izredno zadovoljni. Presenečeni pa
smo, še bolj pa tovarna »Helidon,
nad lzredno prodajo. Razveseljivo
je dejstvo, ia je polog starejšili
vse več mladih ljudi, ki jih moč-
no prtvlači originalna narodna pe-
sem. Prav ti pa znajo ločiti zmo
od plevela.*

Vse manj je takšnih ljudi, Jd so
neko4 upali trditi, da je narodna
pesem obrabljeno muzejsko bla-
go, prevefi sentimentalna za današ-
toje moderne čase, je živo nada-
ljeval

Kakš.u so načrti '>Savskega vala«
za prihodnje delo?

»Konoc lebruarja bomo imeli vo-
kalno snemanje na RTV, nato pa
še snemanje veseJth narodnih pe-
smi s kvarteicm Francija Baharja.
kjer sudelujejo zares dobri iiva-
)alci, kot so kitarist Mtlan, baaist
Jože Hribar in Berti Eodošek. Za
radio bomo posneli ploščo in ka-
seto.«

Kako pa kaj koncerti?
»Naaadnje smo nastopili v Cedju,

lepo smo bili sprejeti tudi na pri-
reditvi v Savljah.«

Zdaj sodelujete v prosvetnem
društvu Dol!

»2e skoraj tri leta vadimo dva-
krat na teden v njibovih prostorih,
nastopamo v Savljah. Malce fiud-
no, saj kultura ne pozaia meja,
sploh pa obfiinske meje nismo pre-
stopili Pra? je, da tam, kjer va-
dimo tudi kaj vrnemo. Potnembno
je, da delaS zavzeto in poSteno,

pri tem pa unajo Rudi, Damjan
in Janez velifco zaslug,« je Pranci
Kunavor naštel še druge člane
kvaiteta. »Razveseljivo je, da se
naši ljudje in družba bolj tradijo
za dvi£ kulture kot v preteklem
obdobju. to pa tudi daje voljo za
delo.«


